
HOLMESTRAND ROTARY KLUBB 
 

REFERAT 
fra 

Møte på Holmestrand Fjordhotell den 09.06.08 
Tilstede: 24 rotarianere 
               Reflektant Arnt Espen Melhus 
Møtet ble ledet av presidenten. 
 
Lørdag 06.06.08 under åpningen av Kulturfestivalen  mottok Thove Bringaker 
årets ”Æresnysgjerrig” pris fra klubben. Prisen ble overrakt av presidenten. Den 
er en hedersbevisning som deles ut av klubben til en person eller organisasjon 
som har gjort en synlig uegennyttig og samfunnsgagnlig innsats. 
Til denne overrekkelsen hadde Ivar Jon Tunheim skrevet et hyldningsdikkt. Han 
fikk dagens ”Takk og Skryt”. 
Presidenten minnet om båtturen 16.06.08. 
Det var ingen fødselsdager 
Kveldens hovedpost var et innlegg av adm. dir. Ole Marius Solberg med tittel. ” 
Holmestrand Fjordhotell – Framtiden”. 
Hotelldriften har hittil hatt en positiv utvikling. Utfordringer er å bli kjent i 
markedet, beholde ansatte og bedre miljøet rundt hotellet. Man vil introdusere 
rimelige småretter og arrangere servering på brygga for å tiltrekke flere kunder. 
Kurs og konferansemarkedet og yrkestrafikk er satsingsområder. . Solberg 
regner med at det blir tøffere å drive i år. Mange utvider. Hotellet må øke 
kapasiteten for å kunne ta større grupper. 
Det er planer om å bygge på en 5 etasje (til totalt 60 rom) og utvide 
havneanlegget med badestamper på brygga (noe for julebordet) i inneværende 
år. 
Fremtidige planer inkluderer ny romfløy mot nord med 50-60 rom og kulturhus 
med kino og konferanserom mot sør. 
Under spørsmålsrunden kom  det frem at det er kun 4 leiligheter av 39 som ikke 
er solgt. De samarbeider med Refsnes Gods på messer etc., Samarbeid med 
kjede på markedsføring vurderes. 
Hotellet ønsker at byens befolkning, båtturister og badegjester på Dulpen i større 
grad benytter hotellet. Dog ønskes et voksent publikum.  
Illustrasjoner fra foredragsholder vedlegges referatet. 
 
Holmestrand 10.06.08 
Torstein Sagen 
 
 
 
Vedlegg 



Holmestrand Fjordhotell
Framtiden



I dag
• Hotell markedet har vært veldig bra.
• Vi har hatt en bra start, men utfordringene 

er mange: 
- Gjøre Holmestrand og hotellet kjent i 

markedet.
- Beholde dyktige ansatte.
- Videreutvikle hotellet.
- Kvalitetsikring.



Hva har vi fått til

• Gjennomsnittlig rom pris over Vestfold 
generelt.

• Vestfold er ett fylke med lav GRP i forhold 
til nabofylkene.

• Høyere belegg enn forventet i 2007.



Markedsegmenter

• Yrkestrafikk har vært det viktigste 
markedet fram til nå.

• Størst økning i kurs og konferanse 
markedet.

• Ferie og fritid markedet er stabilt.



Framtiden i hotellbransjen

• Veldig mange har planer for nyetablering 
og utvidelse av eksisterende hotell.

• First Hotels har planer om bygging av ett 
hotell med 600 rom på Jessheim! 

• Forventningene om ett godt hotell marked 
er tilstede.

• Men noen vil få det tøft.



Framtiden for Holmestrand 
Fjordhotell

• 5. etasje påbegynnes til høsten.
• Havneanlegg er varslet igangsettelse av 

reguleringsarbeid fra HFH Eiendom AS.
• Vært innledende drøftelser med 

Kultursjefen vedr. bygging av 
kinosal/konferanse lokale.  

• Bygging av en ny romfløy.




